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Şampiyonluk pastası
22001111--22001122  sezonunda 3 kupa kazanarak camiaya büyük gurur ya-
şatan basketbol takımı yemekte buluştu. Dün akşam Kemer Country'-
de gerçekleştirilen yemeğe teknik kadro ve oyuncular katıldı. Düzen-
lenen yemeğin ardından şampiyon takım için pasta kesildi.

Demirö-
ren Şir-
ketler
Grubu
Yönetim
Kurulu

Başkanı Erdoğan De-
mirören, TFF Başkanı
ve eski başkanlarından
Yıldırım Demirören,
Basketbol Komitesi

Üyesi Abdullah Sözer
ile eski yöneticiler Şe-
ref Yalçın yemekte yer
aldı. Yemekten önce
toplu olarak fotograf
çekimi yapıldı. Erdo-
ğan Demirören yaptığı
açıklamada, "Beşiktaş
Milangaz Basketbol
Takımı, bu sene çok
önemli başarılara imza

attı. Biz de elimizden
geldiğince yardımcı ol-
maya çalıştık. Bir
sponsor olarak daha
ne isterim ki, 3 kupa
birden kazandılar.
Tüm takıma ve emeği,
geçen herkese çok te-
şekkür ederim" dedi.
Yemek sonunda pasta
kesimi yapıldı.
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Kariyeri biter!..
AALLMMEEIIDDAA, İspanyol Marca gazetesine yaptığı açıklamada, Beşiktaş'ta
kalması durumunda tüm futbol kariyerini tehlikeye atacağını söyledi.
Gazete  Hugo Almeida'nın geçen sezon olduğu gibi bu sezonda da
yeniden Zaragoza'nın transfer gündemine geldiğini yazdı.

B
eşiktaş'-
ın Por-
tekizli
forveti
Hugo
Almei-

da, yeni sezonda si-
yah-beyazlı ekipte ol-
mayacağının sinyalle-
rini verdi. İspanyol
Marca gazetesi, Hu-
go Almeida'nın ge-

çen sezon olduğu gi-
bi bu sezonda da ye-
niden Zaragoza'nın
transfer gündemine
geldiğini yazdı. Ga-
zete, Zaragoza Baş-
kanı Agapito ile gö-
rüşen Almeida'nın
milli takımdaki for-
masını kaybettiği için
çok üzgün olduğu ve
Beşiktaş'ta devam et-

mesi durumunda tüm
kariyerinin tehlikeye
gireceği için İspan-
ya'ya gitmeye sıcak
baktığı iddia edildi.
Gazete, Almeida için
Beşiktaş'ın isteyeceği
yüksek bonservis be-
delinin Zaragoza'nın
önündeki en büyük
engel olacağını yazdı. 
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Nihat defteri kapandı
NNİİHHAATT  Kahveci'nin parasını UEFA üzerinden almasına tep-
ki gösteren Fikret Orman, "Beşiktaş olmasaydı, Nihat Kah-
veci şu anda Bağcılar'da mı nerede top oynuyorsa orada
bir yerdeydi. Beşiktaş sayesinde bir yere gelmiştir" dedi.

F
ikret Orman, bir ga-
zetecinin ''Nihat
Kahveci'nin parasını
UEFA üzerinden al-
dığı ve sizin bu duru-
ma tepki gösterdiği-

niz ne kadar doğru'' sorusu üzeri-
ne, şunları söyledi: ''Çok doğru.
Beşiktaş'ın durumu ortada. Be-
şiktaş olmasaydı, Nihat Kahveci
şu anda Bağcılar'da mı nerede
top oynuyorsa orada bir yerdey-
di. Beşiktaş sayesinde bir yere
gelmiştir. Her yerde de böyle '-
Beşiktaş, Beşiktaş' diye anlatıyor-
lar, ama iş paraya geldiğinde,
kimsenin parayla alakalı bir şey
yaptığı yok. Ben de çarpıcı ger-
çeklerle herkesin yüzleşmesini is-
tiyorum. Nihat 3 senesini yaktığı-
nı ifade ediyor. Hayır, 3 senesini
yaktığı filan yok. Nihat oynadığı
her sezonun kuruşuna kadar pa-
rasını alıyor. Zaten alması lazım,
biz de alsın diyoruz. Fakat Beşik-
taş Kulübü'nden 400 bin, 500 bin
avro faiz istemek... Bunun hakla
alakası yoktur. Nihat için ben
başkan olduğum sürece Beşiktaş
defteri her türlü kapanmıştır. Al-
lah yolunu açık etsin.''
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“Gereğini yapacağız”
BBEEŞŞİİKKTTAAŞŞ,,  Olağanüstü Genel Kurul Toplantısı, BJK Milangaz
Arena'da yapıldı. Başkan Fikret Orman, "Beşiktaş Başkanı ve
Yönetim Kurulu, üslup içinde konuşmalıdır. Bir şeyleri gizle-
meye çalıştığımız yok. Gereği neyse onu yapacağız" dedi.

O
lağanüs-
tü Ge-
nel Ku-
rul Top-
lantısı'-
nda

Başkan Fikret Orman,
açıklamalarda bulundu.
Orman, şunları söyledi:
"İki konuya açıklık ge-
tirmek için buluştuk.
Gelirken söylediğimiz
bazı sözler vardı. Şeffaf

olacağız demiştik. Ulus-
lararası şirketlere değer-
lendirmeler yaptırdık.
Nasıl bütçe aldık bunu
gördünüz. Beşiktaş'ın sı-
kıntısı var, sermaye art-
tırımına gidecektir, tek-
rar borçlanmayacaktır.
Bütçesi içinde yönetile-
cektir ve kaynak yaratı-
lacaktır. Gelirler temlik-
li olduğu için bunu açığa
çıkartmak için sermaye

arttırmalıyız. Bizim ni-
hai bütçemiz daha az
olacaktır. Beşiktaş Baş-
kanı ve Yönetim Kuru-
lu, üslup içinde konuş-
malıdır. Bir şeyleri giz-
lemeye çalıştığımız yok.
Son 8 senenin inceleme-
sini yaptırıyoruz. İncele-
meden sonra da rapor
şahsıma ulaşacaktır. Hiç
merak etmeyin, gereği
neyse onu yapacağız."
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